
Z á p i s n i c a 

z 1. mimoriadneho zasadnutia OZ v Haliči, konaného dňa 26.10.2017 

 

 

Prítomní:       podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou č. 1 tejto zápisnice 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Halič (ďalej len OZ) otvoril a viedol Juraj Machava, starosta 

obce, ktorý privítal všetkých prítomných. Mimoriadneho zasadnutia OZ sa zúčastnilo 5 poslancov, t.j. 

nadpolovičná väčšina a OZ bolo uznášania schopné. Dvaja poslanci – Mgr. Švihlová a Mgr. Kokavec sa 

písomne ospravedlnili.  

Starosta obce Juraj Machava určil za overovateľov zápisnice p. Beňovskú a Mgr. Gálovú. 

Mandátna komisia: Jaroslav Linhart 

Za zapisovateľku Danu Václavíkovú – pracovníčku obecného úradu. 

 

Program: 

1. Nájomný bytový dom, určenie typu nájomných bytov 

2. Rôzne                                                                                                                                                                                                                                     

Starosta obce požiadal, aby prítomní poslanci odsúhlasili program rokovania OZ 

Hlasovanie poslancov: 5 za z 9-tich (neprítomní Mgr. Švihlová, Mgr. Kokavec, Ing. Neupauer, p. 

Žigo) 

 

 

1./Nájomný bytový dom, určenie typu nájomných bytov 

Starosta obce Juraj Machava oboznámil poslancov, že spoločnosť ZL-STAV s.r.o,  Detva, vykoná 

verejné obstarávanie na zabezpečenie projektovej dokumentácie na výstavbu jedného bytového 

domu, ktorý sa má postaviť na Hornom poli v Haliči. 

Predložil 2 verzie predbežných nákresov budúceho projektu. Oboznámil, že sú dve možnosti, č. 1 -

6 jednoizbových bytov a 6 dvojizbových, alebo č.2 -  3 dvojizbové a 9 jednoizbových bytov.  

Keďže sa jedná o sociálne byty a bude sa žiadať dotácia z fondu rozvoja bývania musia sa dodržať 

všetky podmienky na prípravu projektu. Starosta obce tiež odpovedal na otázky poslancov, že 

trojizbové byty sa tam veľmi neodporúčajú, pretože by boli rozlohou veľmi malé, že staviteľom 

bude obec Halič. 

Pán poslanec JUDr. Přibyl sa pýtal, či sa nepozabudlo na vybudovanie prístupovej komunikácie 

a parkovacej plochy. Starosta obce odpovedal, že je aj to zahrnuté v projektoch. 

Starosta dal hlasovať, pre ktorú možnosť sa poslanci rozhodli. Všetci sa rozhodli pre projekt  č.1 - 

6 + 6, to znamená 6 dvojizbových a 6 jednoizbových bytov. 

 



Uznesenie č. 48/2017 

OZ schvaľuje výstavbu nájomných bytov podľa projektovej dokumentácie č. 1, tzn,. 6 dvojizbových 

a 6 jednoizbových bytov. 

Hlasovanie poslancov: 5 za z 9-tich (neprítomní Mgr. Švihlová, Mgr. Kokavec, Ing. Neupauer, p. 

Žigo) 

 

2./ Rôzne 

Poslanec Jozef Pročko  tlmočil žiadosť obyvateľov, ktorí bývajú na ul. Hviezdoslavovej a majú 

neustále  susedské problémy s rodinou Jozefa Banaša, aby sa namontoval kamerový systém. 

Obecné zastupiteľstvo ukladá starostovi obce na základe opakovaných sťažností občanov na J.  

Banaša a doporučenie komisie verejného poriadku zabezpečiť monitorovanie verejného 

priestranstva na ul. Hviezdoslavovej kamerovým systémom. 

 

Uznesenie č. 49/2017 

OZ ukladá starostovi obce  zabezpečiť monitorovanie verejného priestranstva na ul. 

Hviezdoslavovej  kamerovým systémom. 

Hlasovanie poslancov: 5 za z 9-tich (neprítomní Mgr. Švihlová, Mgr. Kokavec, Ing. Neupauer, p. 

Žigo) 

 

Na záver starosta oznámil prítomným poslancom zmenu termínu budúceho OZ, ktoré bude 

23.11.2017, poďakoval sa a ukončil zasadnutie. 

 

 

V Haliči, 26.10.2017 

Zapísala: Dana Václavíková 

 

Overili:  Miroslava Beňovská 

         Mgr. Katarína Gálová 

 

         Juraj Machava 

          starosta obce 

 

 

 


